

规则及易兆网址访问条件

访问本网站的权利由易兆微电子（杭州）股份有限公司（以下简称"易兆"）根据下列条款授予。易兆保留随时修改以下条款的权利。如果您不同意下列任何条款、请停止使用本网址。对于违反这些规则的行为，易兆有权采取法律和公平的补救措施。

不承诺责任声明

本网站所载的材料和信息，包括但不限于文本、图片、数据、观点、建议、网页或链接，虽然易兆力图在网站上提供准确的材料和信息，但易兆并不保证这些材料和内容的准确、完整、充分和可靠性，并且明确声明不对这些材料和内容的错误或遗漏承担责任，也不对这些材料和内容作出任何明示或默示的、包括但不限于有关所有权担保、没有侵犯第三方权利、质量和没有计算机病毒的保证。

易兆可以在没有任何通知或提示的情况下随时对本网站上的内容进行修改，为了得到最新版本的信息，请定时访问本网站。易兆在本网站上所提及的非易兆产品或服务仅仅是为了提供相关信息，并不构成对这些产品、服务的认可或推荐。易兆并不就网址上提供的任何产品、服务或信息做出任何声明、保证或认可，所有销售的产品和服务应受本公司的销售合同和条款的约束。

版权说明

本网站所载的所有材料或内容受版权法的保护，所有版权由易兆拥有，但注明引用其他方的内容除外。未经易兆或其他方事先书面许可，任何人不得将本网站上的任何内容以任何方式进行复制、经销、翻印、播放、以超级链接连接或传送、以"镜像法"载入其他服务器上、存储于信息检索系统或者其他任何商业目的的使用，但对于非商业目的、个人使用的下载或打印（条件是不得修改，且须保留该材料中的版权说明或其他所有权的说明）除外。

商标

易兆网站上使用和显示的所有商标、标志皆属易兆所有，但注明属于其他方拥有的商标、标志、商号除外。易兆网站所载的任何内容不应被视作未经易兆或其他方书面许可，以暗示、不反对或其他形式授予使用前述任何商标、标志的许可或权利。未经事先书面许可，任何人不得以任何方式使用易兆名称及易兆的商标、标记。

提供的产品或服务

由于互联网的国际性或无国界性，因此通过本网站所提供信息的亦具有国际性，所以不是所有的在本网站上所提到的产品或服务在您的国家或地区都提供，请联系当地的代理商了解在您的国家或地区所提供的产品或服务。

第三方链接

本网站可能保留有与第三方网站或网址的链接，访问这些链接将由用户自己作出决定，易兆并不保证这些链接上所提供的任何信息、数据、观点、图片、陈述或建议的准确性、完整性、充分性和可靠性。易兆提供这些链接仅仅在于提供方便，并不表示易兆对这些信息的认可和推荐，也不是用于宣传或广告目的。

Terms of Use ("TOU")

These TOU govern the use of Yichip website (hereinafter referred to as "Website").

Acceptance of Terms

By accessing this Website, you acknowledge that you have read, understood and accepted the following terms. In case you do not understand or agree to any of the terms, you should immediately exit this Website. Yichip reserves the right to update the Terms of Use ("TOU") at any time without notice to you. With regard to any behavior of violation against the provisions of the TOU, Yichip shall have the right to seek legal and fair remedies.

Disclaimer

This Website and its contents are provided for your convenience only. Although Yichip has attempted to provide accurate information on this Website, it assumes no obligation or responsibility regarding the accuracy of the information whatsoever. Yichip may change the contents available on this Website or the products mentioned at any time without notice.

All information provided on this website is provided on "as is" basis without warranties, guarantees or representations of any kind. Yichip hereby expressly disclaims, to the fullest extent permitted by law, all express, implied, statutory or other warranties, guarantees or representations, including but not limited to, the implied warranties of merchantability, fitness for a particular purpose, or non-infringement.

Limited License

All contents on this Website are copyrighted by Yichip unless otherwise stated. Without prior written consent of Yichip or other parties, any content on the Website shall not be reproduced, distributed, photocopied, played, linked or transmitted with super-links, loaded into other servers in "mirroring method", stored in information retrieval system, or otherwise used for any commercial purpose by any person by any means, unless otherwise downloaded or reproduced for private and non-commercial purposes (provided however, that such use shall not include any revision to the content and the copyright notices and other proprietary notices shall be retained in the same form and manner as on the original).

Trademark

All trademarks and logos displayed, mentioned or otherwise used in this Website are property of Yichip or other third parties as stated if applicable. You are not permitted to use any of these trademarks or logos in any way without explicit prior written permission of Yichip or such third party as applicable.

Product Availability

The availability of the products and services described on this Website, and the descriptions of such products and services, may vary in your country or area. Please consult with Yichip local sales representatives or agents for specific products and/or services information.

Links to Third Parties

Although links to third party Websites may be contained in this Website for your convenience, Yichip shall not be responsible for any content of any such Websites. You might need to review and agree to applicable rules of use when using such Websites. In addition, a link to third-party Website does not imply that Yichip endorses the site or the products or services referenced therein.